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Protokoll f,ört vid Bronsyxan SamfäIlighets-
förenings styrelsemöte den 2? maj 19gi .

Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter HagLund
samt t. f. Iedamot
Mats Pettersson

0rdförande Magnus Månson
klarade mötet, öppnat.

S z.
För*gående möLesproLokoll nr . 2 -'91 godkändes.

$ j.

$ 1.
hälsade de närvarande välkomna och för-

$ 5.

Möt,ets öppnande

Föregi. mötes-
protoko I l

R appor!*t
Inga rapporter före1å9. Fråga huruvida föreningen kan tänkas an-
skaFfa en motordriven vertikalskärare hänskjutes tiII årsstämman.

S a. Ekonomin
Kassören Erik Wredling rapporterade om budgetårets ekonomiska
situation, vilken tyder på ett visst överskott.
Med den preliminära kostnadsbudgeten sofii underlag beslöts att sänka
kvartalsavgiften för l:e kvartalet -91 med 100,- kr till 2.Z0Or- /
2.160, - kr .
Kassören har förmedlat ytterligare 2 st takfLäktar till medlemmar.

Av loppssysteme t
En grupp från föreningen med bl.a. ordf. M. Månson har samman-
träffat med representanLer från kommunens VA-verk angående pro-
blemen med stopp i föreninoens avloppsrör i anslutning tilI kommunens
huvudledning. De utförda undersökningarna av berörda avloppsav-
snitt kunde inte definitivt peka på att det är kommungns fel att
stoppen uppstår.
Vid mötet beslöts att:
- Föreningen bär sina kostnader för utförda undersökningar och

VA-verket bär sina kostnader i sammanhanget.

- Avtal träffades'-om att VA-verket en gång per år (åeptember) låter
göra en avloppsrensning på föreningens bekostnad, men till
kommunens taxa.

Alternativet att gräva upp och räta utj det aktuella rörav=nittät
bedömdes av mötet såsom a1ltför kostsamt.

$ e. Belysning garage
Sekr. Peter Haglund redogjorde för belysningssituationen vid' planer
garageplanerna såsom diskuteratsmed representant från kommunen.
Att investera i nya armaturer på befintliga stolpar skulle enbart
ge en marginell förbättring av belysningen. Alternativet att in-
vestera i ex.vis 4 ytterligare armaturer att fästas på garage-
längornas långsidor ansågs alltför kostsamt.i(SO - 80.000,- kr)
Frågan bordlades och som alternativ föil att eventuellt minska
risken för bilinbrott på garageplanerna hänvisas till gården
Kultyxg./Bronsdolksg. där planket ut mot gräsmattan har sänkts
ti]l häIften.

$ z.
Från en medlem har kommit en framstälfan enl följande:
1. På en gata vill de boende anordna gångspärr och grind.
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ser inte skäl att på nytt t,a upp detta ärende til} prövning
som del togs upp och beslutadEs vid 1979 års ordinarie
och extra årsstämmor. Orn de boende på gatan är överens om

detta kan sådana hinder an1äggas.
2. Föreningen står för kostnader för underhåI1 av ursPrungliga
staket m-m. enl. anläggningsbeslutet.
). Frågan om skötsel av de gemensamma grusgångarna, eller snarare
brist på skötsel.
Enliqt anläggningsbeslutet ingår grusgångarna'i deL totala åtagandet
ocn åtatl "iit"å-"t ötas av de boende under sommarhalvåret och skall
ingå i de uppdrag som åligger de som står^för gårdsstädningen.
4. Frågan om utdebitering för städning (vår och höst) hänskjutes
såsom motion till årets stämma. I

$ e. Takarbel-en
Ett takläggningsföretag har distribuerat eLt reklamblad i områdell

innehåIlaÄåe fi;reskrifter för s.k. heta arbeten på tak.
Det är viktigt att påpeka att fastighetsägaren här har ett ansvar.

$ g. hfg"l9 GräskliPParen
Det kan inte nog betonas vikten av att,,envarefterYgenomförd gräs-
klippning spolai rent under åk-klippareifi*Iippbord. 0m_så ej göres
kommer måskinen obönhörligen att snabbt gå sönder med både drifts-
sLopp och höga kostnader som föl-jc!. Tänk på detta. ! ! !

$ to.
l"leddelas att Butinox 520 som vi använt till våra träfasader nu

kommer att utgå ur sort,imentet.

$ tt.
Nästa styrelsemöte sattes preliminärt till 21 aug.

övrigt

0rdf. Magnus Månson
avslutat,

Justeras:

$ 12-
tackade för visat intresse och förklarade mötet,

Pet,er Haglund Sekr.

Nästa möte
.''

Av s lutning

Väst,erås 199'l .0 5 .2?.

Magnus


